

(le français suit l'anglais)

(If the newsletter is clipped, shortened or hidden, click "View entire message")

(Si l'infolettre est tronquée ou masquée, cliquez sur "Afficher l'intégralité du message")



March Newsletter



Please note that our monthly newsletter's format and provider will change starting next month.

No action is required on our subscribers' part.

This month:

!! Rescheduling of the event "The Beauty of Kintsugi: The Traditional Japanese Art of Mending with Gold"

JET Programme - Sports Exchange Advisor (SEA) Positions: Applications Open
Deadline: March 26

Rescheduling of the event "The Beauty of Kintsugi: The Traditional Japanese Art of Mending with Gold"

The Embassy of Japan in Canada has decided to reschedule the cultural event "The Beauty of Kintsugi: The Traditional Japanese Art of Mending with Gold" scheduled for Friday, March 13, 2026.

We apologize for any inconvenience this may cause to those who have been looking forward to this event, and ask for your understanding.



Calling all
**BASKETBALL,
VOLLEYBALL,
CURLING
and
FIELD HOCKEY**
Coaches!



JET Programme : Sports Exchange Advisor (SEA)

Applications for Sports Exchange Advisor (SEA) positions in volleyball, basketball, curling and field hockey are open!

SEAs are sports professionals whose role is to assist with sports training and the planning of sports related projects. SEAs work for local governments, coaching and promoting internationalization in Japan.

The deadline to apply for SEA positions is **3:00 PM (EST) on March 26th, 2026**

★★★Applicants are required to send all required documents as attachments in an e-mail to: jet@jetprogramme.ca

Click here to learn more about the seminar

Embassy of Japan
255 Sussex Drive
Ottawa, Ontario
info@ot.mofa.go.jp

Consult our Japan-Related Events Calendar

This email was sent to {{ contact.EMAIL }}
You received this email because you are registered with Embassy of Japan in Canada

[Unsubscribe here](#)



Infolettre du mois de mars



**Veillez noter que le format et le fournisseur
de notre infolettre mensuelle changera à
partir du mois prochain.**

**Aucune action n'est requise de la part de nos
abonné(e)s.**

Ce mois-ci :

!! Report de l'évènement « La beauté du Kintsugi : l'art traditionnel japonais de réparer avec de l'or » à une date ultérieure

Programme JET : Spécialiste en sports (Sports Exchange Advisor (SEA))
date limite : 26 mars

Report de l'évènement « La beauté du Kintsugi : l'art traditionnel japonais de réparer avec de l'or » à une date ultérieure

L'ambassade du Japon a pris la décision de reporter l'évènement culturel « La beauté du Kintsugi : l'art traditionnel japonais de réparer avec de l'or », qui devait avoir lieu le vendredi 13 mars 2026, à une date ultérieure.

Nous nous excusons pour tout inconvénient que ce changement pourrait occasionner et nous vous remercions de votre compréhension.



Calling all
**BASKETBALL,
VOLLEYBALL,
CURLING
and
FIELD HOCKEY**
Coaches!



Programme JET : Spécialiste en sports (Sports Exchange Advisor (SEA))

Les candidatures sont ouvertes pour les postes de spécialiste en sports (Sports Exchange Advisor (SEA)) en volley-ball, basket-ball, curling et hockey sur gazon !

Les SEAs sont des professionnels du sport dont le rôle est d'apporter un soutien à la formation sportive et à la planification de projets liés à leur spécialisation sportive. Les SEAs travaillent pour les communautés locales, encadrent les athlètes et contribuent à la promotion de l'internationalisation au Japon.

La date limite pour postuler aux postes de SEAs est **le 26 mars 2026 à 15 h (HNE)**.

★★★ Les candidat(e)s doivent envoyer tous les documents requis en pièces jointes par courriel à : jet@jetprogramme.ca

**Cliquez ici pour en apprendre plus les postes de SEA
du Programme JET (en anglais)**

Ambassade du Japon
255 promenade Sussex
Ottawa, Ontario
info@ot.mofa.go.jp

Consultez notre calendrier des événements reliés au Japon

Ce courriel a été envoyé au {{ contact.EMAIL }}
Vous avez reçu ce courriel car vous êtes inscrit(e) sur la liste de diffusion de l'Ambassade
du Japon au Canada

[Cliquez ici pour vous désinscrire](#)



© 2025 Ambassade du Japon au Canada